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Motion till Håbo Kommunfullmäktige  
 
Bygg med sans och balans och ökad medborgardialog 
 
I juni 2020 lade Bålstapartiet en motion om att vi borde ta fram en gestaltningsplan för hur 
vi vill att Bålsta tätort skall bebyggas. 
 
Tyvärr har vi inte fått något svar på denna motion än, men det meddelas att kommunen själva 
håller på att tar fram en arkitekturpolicy, denna utan någon större implementering eller 
samråd med motionären, och  från andemeningen i vår motion, eller våra förslag i motionen 
 
Vi har funderat på vår tidigare motion och tycker att den bör ändras till en större 
medborgardialog och med mindre politikerstyrning, och lägger därför en ny liknande motion, 
men med stora ändringar i sak. 
 
 
Bålstapartiet föreslår Kommunfullmäktige att: 
 
- Besluta om framtagande av en gestaltningsplan för Bålsta tätort enlig ”brödtexten” i tidigare 
motion 2020-06-29 
 
-Att förslaget till gestaltningsplan tas fram i bred förankring med Håbos medborgare, detta 
genom ett flertal medborgardialoger på offentlig plats, via digitala undersökningar/omröstningar 
etc. 

 
- Att den framtagna planen fastställs av Kommunfullmäktige, samt implementeras som överordnad i 
andra eventuella styrdokument som styr gestaltning och utformning av Bålsta Tätort 
 
 
 
För Bålstapartiet i Håbo Kommunfullmäktige 
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